
Vragen van de VVD  aan burgemeester Broertjes over onzedelijk betasten. 

 

Inleiding 

De afgelopen jaren zijn in Hilversum, dankzij een goede samenwerking tussen 

horecaondernemers, de gemeente en de politie onder aanvoering van burgemeester Broertjes, 

belangrijke stappen gezet op het gebied van veilig uitgaan. Zeker in de openbare ruimte heeft 

dit door de VVD gesteunde beleid feitelijk geleid tot minder incidenten en dat is goed voor 

Hilversum. 

De VVD heeft echter meerdere signalen ontvangen over vrouwen die tijdens het uitgaan 

binnen horeca gelegenheden opzettelijk onzedelijk worden betast. Een probleem dat zich 

natuurlijk niet alleen in Hilversum maar ook landelijk manifesteert.  

De VVD neemt die signalen serieus en zou graag zien dat veilig uitgaan buiten ook binnen 

voor een ieder mogelijk is. Dat is in eerste aanleg een verantwoording van de 

horecaondernemers die al hebben aangegeven er mee aan de slag te willen. Het raakt echter 

ook het lokaal gezag als het gaat over melden en het doen van aangifte.  

 

De VVD heeft hierover de volgende vragen aan de burgemeester: 

1. In hoeverre is deze problematiek bekend bij de politie in Hilversum?  

2. Hoeveel maal is hiervan melding gedaan in de afgelopen drie jaar? 

3. Hoeveel maal is in die periode hiervan aangifte gedaan? 

4. Wordt er actief gestimuleerd binnen het samenwerkingsverband horeca, gemeente en 

politie om het te melden en er aangifte van te doen? 

  

Alvast dank voor de beantwoording. 

 

Ruud Verkuijlen MA      

Woordvoerder veiligheid VVD 

 


